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ΠΡΑΚΤΙΚΑ  

8ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

ΤΗΣ 28ης-03-2024 

 

ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ 

 

Πρόεδρος (κα Ιωάννα Γρίβα):: Επομένως, περνάμε στην επόμενη τακτική 

συνεδρίαση.  Πρέπει να ξαναπάρω παρουσίες για το τυπικό. 

Πρόεδρος: Εγώ, παρούσα. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή απουσιάζει. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Παρών. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 
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κ. Χαρακλάνης: Παρών.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη;  

κα Καραμάνη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας;  

κ. Λίτσας: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Παρών. 

Πρόεδρος: Η κυρία Ροή; 

κα Ροή: Παρούσα. 

 

Πρόεδρος: Επομένως έχουμε την απαρτία για να προχωρήσουμε. Υπάρχουν 

ανακοινώσεις; 

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ  

 

Δήμαρχος (κ. Γεώργιος Κουτουζής): Από μένα όχι. 

Δημητριάδης: Καλησπέρα.  Είδα στο διαδίκτυο, ότι στο Περιφερειακό Συμβούλιο, 

εάν δεν κάνω λάθος που έγινε προχθές, υπήρχε ένα θέμα μέσα, που ήταν η 

γνωμοδότηση του περιφερειακού συμβουλίου,  για τη μελέτη περιβαλλοντικών 

επιπτώσεων, για κάποιες χερσαίες εγκαταστάσεις που θέλει να φτιάξει ή  ίσως θέλει 
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να νομιμοποιήσει η εταιρεία ιχθυοτροφείων, η ΑΒΡΑΜΑΡ, αν  καταλαβαίνω καλά, 

γιατί δεν έχω δει την μελέτη, στην παραλία Πυρκαλί. 

Εκεί λοιπόν, η ερώτηση που έχω να κάνω είναι, αν ο Δήμος έστειλε γνωμοδότηση 

επί του θέματος.  Γιατί, σε όλες αυτές τις περιπτώσεις, εφόσον υπάρχει γνωμοδότηση  

Περιφερειακού Συμβουλίου επί τέτοιας μελέτης, η Περιφέρεια, η γραμματέας του 

περιφερειακού συμβουλίου, στέλνει έγκαιρα στο δήμο μια, ένα αίτημα, γνωστοποιεί 

την πρόσκληση, για να πει τη γνώμη του.  Αν έγινε τέτοια, αν υπάρχει τέτοια 

αλληλογραφία και αν γνωμοδοτήσατε.  Εμείς  το κάναμε ανελλιπώς, σε όλες τις 

περιπτώσεις όπου  μας ζητούσαν τη γνώμη μας, τη γνώμη του  Δήμου για μια 

διαβούλευση,  με βάση πάγια απόφαση του δημοτικού συμβουλίου που υπήρχε και 

σημειωτέων  δεν υπάρχει, επί της θητείας σας. Γνωμοδοτούσαμε αρνητικά, για κάθε 

εγκατάσταση ιχθυοτροφείων στον Πόρο. Και αυτό δεν είναι κάτι, δεν σας αιφνιδιάζω 

που το λέω, το έχω γράψει και στο πρωτόκολλο με τις, αν θέλετε, όχι εκκρεμότητες.  

Με ενημερωτικό πρωτόκολλο παράδοσης που κάναμε, παράδοσης, παραλαβής, έχω 

γράψει μέσα, ότι θα πρέπει να ληφθεί μία απόφαση, που να διατυπώνει τη θέση του 

Δήμου για το θέμα των ιχθυοτροφείων και της ΠΟΑΕΥ.  

Εκεί φέρατε εκτός ημερησίας μόνο για το κομμάτι της ΠΟΑΕΥ,  αλλά δεν έχετε φέρει 

για το… γενικότερα για τις εγκαταστάσεις τις υφιστάμενες.   

Δεν υπάρχει απόφαση, με την οποία θα μπορούσε ο Δήμος Πόρου, νομιμοποιημένα 

να εκφράσει αρνητική γνώμη. Παραδείγματος χάρη, σε αυτή τη μελέτη τώρα που 

τέθηκε στο περιφερειακό συμβούλιο.  Έστω και χωρίς τέτοια μελέτη, θα μπορούσατε 

να είχατε στείλει αρνητική γνώμη, δεν θα είχε, δεν θα έλεγε κανείς γιατί το κάνατε 

ανάποδα.  

Και μετά να φέρνατε το θέμα στο δημοτικό συμβούλιο.  Το έχετε αφήσει λίγο φλου το 

πράγμα.  Και εν προκειμένω, μπορεί να έχει γίνει και ζημιά αν συζητήθηκε, στο 

περιφερειακό συμβούλιο, αυτό το θέμα και δεν φάνηκε πουθενά η γνώμη του Δήμου 

Πόρου.  Η αρνητική προφανώς, θέλω να ελπίζω ότι θα ήταν αρνητική.   

Επομένως, η ερώτηση είναι, αν κάνατε εκεί  παρέμβαση.  Δεν υπάρχει, κοίταξα στη 

ΔΙΑΥΓΕΙΑ, να δω αν έχει δημοσιευτεί η απόφαση, δεν υπήρχε.  Αν υπήρχε, θα 

μπορούσα να δω μέσα, αν ελήφθη υπ’ όψην η γνώμη του Δήμου Πόρου.  Οπότε, 

επειδή δεν το ξέρω, ρωτάω.  
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Πρόεδρος: Ο λόγος στον Δήμαρχο. 

Δήμαρχος:  Ναι, είχαμε βρει… ούτε καθόλου, ότι πρέπει να δώσουμε εισήγηση εμείς 

ή απόψεις.  Επικοινώνησα εγώ με τον Αντιπεριφερειάρχη, τον χωρικό. Ούτε καν 

αυτός, δεν είχε δεχτεί αυτό  το έγγραφο, που να δώσει, να εισηγηθεί η Αντιπεριφέρεια.   

Η αρμοδιότητα δόθηκε, κατευθείαν, στον θεσμικό Αντιπεριφερειάρχη Περιβάλλοντος.  

Εμείς, δεν μπορούσαμε νομικά, βάσει του, βάσει του τρόπου λειτουργίας του 

Περιφερειακού Συμβουλίου, να παρέμβουμε.  Μιλήσαμε τηλεφωνικά, με τον αρμόδιο 

Αντιπεριφερειάρχη, τον κύριο Σιάτρα, Περιβάλλοντος, ο οποίος μας έστειλε την 

εισήγηση, την έχουμε, η οποία είναι αρνητική. 

Δημητριάδης: Επομένως, λογικά βγήκε αρνητική απόφαση. 

Δήμαρχος: Βγήκε  αρνητική απόφαση. 

Δημητριάδης: Ωραία, καλό είναι αυτό… 

Δήμαρχος: Και βγήκε αρνητική απόφαση… 

Δημητριάδης:  Βέβαια, απλώς για όσους δεν ξέρουν, να πούμε ότι είναι γνωμοδοτικό 

έτσι;… Κατά κανόνα, μετά η Αποκεντρωμένη Διοίκηση την πετάει στα σκουπίδια.  

Αλλά τουλάχιστον, τα αιρετά όργανα εκφράζονται εναντίον. 

Δήμαρχος: Είναι καλό και θα κάνουμε μαζί με τον Αντιπεριφερειάρχη, τον χωρικό, 

θα κάνουμε έγγραφα  στην Περιφέρεια, όπου θα πρέπει να λαμβάνονται υπόψη.  Δεν 

ξέρουμε αν το πετύχουμε, αν θα πρέπει να πάμε πιο ψηλά, θεσμικά, να λαμβάνονται 

υπ’ όψην και η Τοπική Αυτοδιοίκηση και ο χωρικός Αντιπεριφερειάρχης, στις απόψεις 

αυτές στο μέλλον.  

Δημητριάδης: Τις απόψεις του Περιφερειακού Συμβουλίου.  

Δήμαρχος: Ναι, ναι. 

ΘΕΜΑ 1ο: ΟΡΙΣΜΟΣ ΕΚΠΡΟΣΩΠΩΝ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΣΤΟ 

ΣΥΝΤΟΝΙΣΤΙΚΟ ΤΟΠΙΚΟ ΟΡΓΑΝΟ 

Πρόεδρος: Προχωράμε λοιπόν,  στο μοναδικό θέμα για σήμερα, που είναι ορισμός 

εκπροσώπων του Δήμου, στο συντονιστικό τοπικό όργανο.  Το  εισηγείται ο 

Δήμαρχος. 
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Δήμαρχος: Ναι, έχουμε ένα θέμα σήμερα, που θεωρήσαμε ότι… και για αυτό έπρεπε 

να κάνουμε συμβούλιο.  Μπορούσαμε να το κάναμε και έκτακτο, αν δεν είχαμε και το 

άλλο θέμα, που πρέπει να ορίσουμε εκπροσώπους για το συντονιστικό τοπικό 

όργανο εε….. 

……….. 

Στο σημείο αυτό ο Δήμαρχος μιλάει εκτός μικροφώνου, δεν καταγράφεται καλά και 

είναι αδύνατον να απομαγνητοφωνηθεί. 

……… 

… με τον 3852, σε έδρα κάθε Δήμου, με το παλιό νομικό πλαίσιο, συνιστάται 

Συντονιστικό Τοπικό Όργανο. Που το Όργανο αυτό,  αποτελείται από το Δήμαρχο, 

ως Πρόεδρο, είναι γνωστά…, από δύο Δημοτικούς Συμβούλους, που ορίζονται με 

τους αντικαταστάτες τους, με τους αναπληρωτές τους, έναν από την πλειοψηφία και 

έναν από τη μειοψηφία και αν….. Είναι ειδικευμένα στελέχη της Πολιτικής Προστασίας 

του νομού, είναι εκπρόσωποι του Στρατηγού… Διοικητή της περιοχής, εκπρόσωπο 

του Λιμενικής Αρχής, της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας, προϊστάμενο Τεχνικών 

Υπηρεσιών του Δήμου και όλοι αυτοί που νομικά προβλέπεται και πρέπει.  Κατόπιν 

όλων αυτών και για να προχωρήσουμε έγκαιρα στην απόφαση και να συγκαλέσουμε 

το ΣΤΟ και να αναλάβουμε δράση,  εισηγούμαι,  η δική μας πλευρά  να προτείνει ως 

μέλη της, εκτός από μένα που είμαι θεσμικά, τον κύριο Χαρακλάνη …… τον  

αναπληρωτή ……  

……… 

Στο σημείο αυτό ο Δήμαρχος και ο κ. Δημητριάδης μιλούν εκτός μικροφώνου, δεν 

καταγράφονται καλά και είναι αδύνατον να απομαγνητοφωνηθούν. 

……… 

Δημητριάδης:  …. Και τον κύριο Παπαχρήστου,  σαν αναπληρωματικό…. 

Πρόεδρος: Επομένως, για να συνοψίσω.  Από την πλευρά του Δημοτικού 

Συμβουλίου, πρέπει να πάρει απόφαση, σχετικά με τους αιρετούς. Θεσμικά ο 

Δήμαρχος είναι ο πρόεδρος, από την πλειοψηφία θα είναι κύριος Χαρακλάνης, με 
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αναπληρωτή τον κύριο Ρούσσο. Και από τη μειοψηφία, τακτικό μέλος κύριος 

Δημητριάδης, με αναπληρωτή τον κύριο Παπαχρήστου. 

Δημητριάδης: Μπορώ να κάνω ένα  σχόλιο; Για το Συντονιστικό Τοπικό Όργανο και 

γενικώς για την πολιτική προστασία, θέλω να  επισημάνω ότι υπάρχει κανονιστική 

πράξη, πού είναι το τοπικό σχέδιο αντιμετώπισης καταστροφών του Δήμου Πόρου.  

Αυτό το οποίο έχει θεσμοθετηθεί πριν 2 χρόνια, είχε διανεμηθεί κιόλας, υπάρχει 

ηλεκτρονικά στην ιστοσελίδα, είχε  διανεμηθεί και  εντύπως. Εεε πρέπει να……. κάτι 

το οποίο είναι χρήσιμο, εν πάση περιπτώσει,  αν αποφασίσατε ότι θα πρέπει, πρέπει 

να το διαβάσετε και να φροντίσετε να το επικαιροποιήσετε και να κινηθείτε με βάση 

το τι προβλέπει.  Διαφορετικά,  αν τυχόν έχετε πάρει κάποια απόφαση ή την πάρετε 

να μην το χρησιμοποιήσετε αυτό το σχέδιο,  θα πρέπει… δεν ξέρω,  αλλά 

τουλάχιστον,  θα είναι χειρότερο το μπάχαλο αν υπάρχει κάτι θεσμοθετημένο,  που 

τυχόν δεν θα το εφαρμόζετε και δεν θα το τηρείται. 

Πρόεδρος: Θεωρητικά,  θα πρέπει να γίνει πρώτα, να γίνει σύγκληση του ΣΤΟ, να 

αποφασίσουν, εάν  θα το  ακολουθήσουν.  

Δημητριάδης: Είναι θέμα πολιτικής βούλησης. Επειδή όμως αυτό θα συζητηθεί και 

θα είμαστε δύο άνθρωποι αιρετοί  μέσα, εγώ και ο κύριος  Χαρακλάνης και ο κύριος 

Κουτουζής.  Το λέω εδώ τώρα, ενώπιον όλων, να το ακούσουμε, να 

προβληματιστείτε.   

Γιατί είναι αρχές Απρίλη, πάμε… πρέπει να ξέρετε, ακόμα…… 

Πρόεδρος: Θα πρέπει να συζητηθεί . 

Δημητριάδης:  Δηλαδή ακόμα και τα ονόματα……. Επικαιροποιούνται, τα στοιχεία 

επικοινωνίας, οι αντιδήμαρχοι,  όλα αυτά.  Εεε, πρέπει να το κάνετε…. 

Πρόεδρος: …η σύσταση….. 

Δημητριάδης: ….εντάξει, εσείς ξέρετε… 

Δήμαρχος: …..Με το πρωτόκολλο, το έχουμε δει,  το έχουμε εξετάσει.  

Στην παρούσα φάση,  δε σκεφτόμαστε να κάνουμε θεαματικές αλλαγές, σχεδόν 

καμία, λίγες.  Γιατί, ούτε χρόνο έχουμε, ούτε συντρέχει λόγος. Άλλωστε,  παλιά μαζί 
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τα συζητούσαμε. Έχουμε αλλάξει, τα έχουμε επικαιροποιήσει, τα ονόματα, τα 

τηλέφωνα…. 

Πρόεδρος: Οπότε, πάμε προς  ψήφιση. 

Πρόεδρος: Εγώ, ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη;  
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κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας;  

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Οπότε, ομόφωνα.1   

Ολοκληρώθηκε η σημερινή συνεδρίαση.  

 

 

 

 

  

                                            
1 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 40/2024 και ΑΔΑ: ΨΛΥΦΩΞΝ-ΦΣΔ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%9B%CE%A5%CE%A6%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A6%CE%A3%CE%94
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ι 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΩΝ 

 

Τα πρακτικά της 8ης Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου, της 28ης 

Μαρτίου 2024, υπογράφονται από όλους τους συμμετέχοντες Δημοτικούς 

Συμβούλους2 ως ακολούθως : 

 

 

1 Γρίβα Ιωάννα (Πρόεδρος) 

 

 

2 Κουτουζή Ελένη (Γραμματέας) 

 

 

3 Κανατσίδης Γεώργιος 

 

 

4 Μακρή Αγγελική 

 

Απούσα 

5 Μάνεσης Κυριάκος 

 

 

6 Ροΐδης Κωνσταντίνος 

 

 

7 Μουτζουβής Κωνσταντίνος 

 

 

8 Ρούσσος Ιωάννης 

 

 

9 Χαρακλάνης Θεόδωρος 

 

 

                                            
2 Βάσει της παρ.3, του άρ. 97, του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/2006). 



15 
 

10 Δημητριάδης Ιωάννης 

 

 

11 Κανατσίδη Ελένη (Αντιπρόεδρος) 

 

 

12 Καραμάνη – Μοσχογιάννη 

Κωνσταντίνα 

 

13 Λίτσας Χρήστος 

 

 

14 Παπαχρήστου Αναστάσιος 

 

 

15 Ροή Χριστίνα 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ 
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